

**ENG****DESCRIPTION**

FIXER Grouting Mortar (1-6 mm) is a Colored cement-based grout for pointing tile. Suitable for joint width 1-6 mm.

FIELDS OF APPLICATION

FIXER Grouting Mortar is suitable for pointing tile joints on walls or floors, for indoor and outdoor applications. The product consists of a right quantity of water retaining substances that compensate the absorption of high and middle porous ceramic tiles.

DIRECTIONS FOR USE

The substrate covered with tiles should be perfectly clean. The joints should be carefully cleaned and dampened with a wet sponge. Check that the adhesive or mortar used to fix the tiles has completely hardened and dried.

Application: FIXER Grouting Mortar is gradually added to water under continuous stirring, until a uniform paste is formed (Creamy thixotropic mortar). A low speed mixer is recommended for mixing. The mixture should be left for about 5 minutes to settle and slightly stirred again for 1 min or less the paste is ready for application.

Spread the grout on to the joints, using a rubber float in a diagonal direction to the joints, in order to fill them completely. The excess material should be wiped after a while, using a wet sponge. Finally, the surface may be cleaned with a dry cloth.

Cleaning and finishing When the grout has lost its plasticity and has become hard (normally after 8 to 24 hours depending on the absorption of the tiles and climatic conditions), clean and finish the surface of the joints using a wet sponge. Perform diagonal movements with respect to the joints to avoid the risk of removing any of the grout. If cleaning is performed too soon, i.e. while the grout is still plastic, some of the grout may be pulled out of the joints and the color of the finished grout work will not be uniform. The film of dried product that remains on the surface of the tiles can be removed using a dry cloth.

The technical information and instructions supplied here and the datasheet are based on the knowledge and experience of the Research and Development Department of our factory. Due to wide variety of individual application conditions, the recommendations and suggestions referring to the use of the product are provided without guarantee, since site conditions during the applications are beyond the control of our factory. The user alone is responsible for any consequences deriving from the use of the product.

عربي**الوصف**

فيكسر (شربت درز) (1-6مم) ملاط اسمنتية الاساس ذو الأداء العالي الملون. لتعبئة فواصل بين السيراميك. مناسبة لعرض المفصل 1-6 مم.

مجالات الاستخدام

فيكسر (شربت درز) مناسب لتعبئة فواصل بين السيراميك والرخام والجرايت و البورسلين. مناسبة للجدران أو الأرضيات. مناسبة لاستخدام الداخلي و الخارجي. يتكون المنتج من كمية مناسبة من مواد الاحتفاظ بالماء التي تعوض امتصاص المسامي العالي والمتوسط للبلاط.

تعليمات الاستخدام

المادة المتفاعلة: يجب أن يكون السطح المغطاة بالبلاط نظيفة تماماً. يجب تنظيف المفاصل بعناية وترطيبها بإسفنج مبللة. تأكد من أن المادة اللاصقة أو الملاط المستخدمة لتثبيت البلاط قد تم تجفيفها تماماً.

يضاف منتج فيكسر (شربت درز) تدريجياً إلى الماء تحت التحريك المستمر، حتى يتم تشكيل عجينة موحدة. يوصى باستخدام خلاط منخفض السرعة للخلط. يجب ترك الخليط لمدة 5 دقائق حتى يتفاعل جيداً ويخلط مرة أخرى لمدة 1 دقيقة أو أقل، و يكون المعجون جاهز للتطبيق.

انشر الشربت على المفاصل، باستخدام مالنج مطاطية في اتجاه مائل إلى المفاصل، لملئها بالكامل. يجب مسح المادة الزائدة بعد فترة، باستخدام إسفنج مبللة. أخيراً، يمكن تنظيف السطح بقطعة قماش جافة.

التنظيف والتشطيب عندما يفقد الشربت اللدونة ويصبح جافاً (عادةً بعد 8 إلى 24 ساعة اعتماداً على امتصاص البلاط والظروف المناخية)، قم بتنظيف وإنهاء سطح المفاصل باستخدام إسفنج مبللة. قم بإجراء حركات مائلة فيما يتعلق بالمفاصل لتجنب خطر إزالة أي من الشربت. إذا تم إجراء التنظيف مبكراً جداً، على سبيل المثال، بينما لا يزال الشربت بلاستيكي، فقد يتم سحب بعض شربت من المفاصل ولن يكون لون شربت النهائي موحداً. يمكن إزالة غشاء المنتج المجفف المتبقي على سطح البلاط باستخدام قطعة قماش جافة.

تستند المعلومات والتعليمات الفنية الواردة في ورقة البيانات إلى معرفة وخبرة إدارة البحث والتوصيات والاقتراحات التي تشير إلى استخدام المنتج دون ضمان، نظراً لأن ظروف الموقع أثناء التطبيقات خارجة عن سيطرة المصنع. المستخدم وحده مسؤول عن أي تبعات ناجمة عن استخدام المنتج.



WHITE | أبيض

GREY | رمادي

BEIGE | البيج

COLOURFUL | ملونة


TECHNICAL FEATURES

Form	Cementitious mortar
Colors	White and Colorful fine powder
Packing	20 Kg
Consumption	The consumption depends on the tile dimensions and the joint width.
Water Demand	5.5 - 7 liters water /20 kg bag
Mixing Time	5 minutes
Consistency of the mixture	Creamy thixotropic mortar
Workability Time	20 - 30 minutes
Application Temperature	from +5°C to +45°C
Grouting on walls:	after 24 hours
Grouting on floors	after 24 hours
Shelf Life	12 months from the date manufacturing in unopened condition. Store in a dry place and be protected from moisture.

